
Zápis z 3. zasedání zastupitelstva Městské části Opava 
-Komárov konaného dne 5. ledna 2015 v 18.15 hod. v zasedacím 
sále Obecního domu v Opavě-Komárově 
 
Přítomni: Ing. L. Měch, Bc. E. Murová, Ing. D. Kozárková, Ing. J. Bittner, V. Vicherek, K. 
Kukelka, Ing. T. Měch, L. Říčná, K. Neuwirth, M. Trulej, R. Dedek 
 
Omluveni:   
 
3. zasedání ZMČ řídil starosta Ing. Lumír Měch. 
 
1. Určení ověřovatelů zápisu 
Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst.1 zákona o obcích) a zapisovatele. 
Ověřovateli zápisu byli ustaveni ing. J. Bittner a ing. D. Kozárková a zapisovatelkou  
ing. D. Kozárková 
 
PRO 11        PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
2. Schválení programu 
Po zahájení byl schválen program dle přílohy.  
 
PRO 11      PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
3. Kontrola usnesení z minulého zasedání 
Byla provedena kontrola usnesení z minulého zasedání. Úkoly z minulého zasedání byly 
průběžně plněny. 
Zastupitelstvo bere na vědomí kontrolu usnesení. 
 
4. Finanční zpráva 
Zastupitelé byli seznámeni se stavem hospodaření za leden až prosinec 2014. 
Rozpočet na rok 2014 byl schválen ve výši 3.719 tis.Kč. K 31.12.2014 byl navýšen o 168 tis. 
Kč na VPP, 2.481,9 tis. Kč – rezerva z minulých let, 213,3495 tis. Kč-zapojení příjmů do 
výdajů, 201,167 tis. na opravu obrubníků a sjezdů na ulici Podvihovské a 35 tis.dotace JSDH 
za 1. místo O pohár primátora. K 31.12.2014 bylo vyčerpáno 4.155,17645 tis.Kč, to je 60,94 
% upraveného rozpočtu. Do příjmů bylo vybráno 9,87138 tis. Kč. Byla provedena blokace 
finančních prostředků na investiční akci „Revitalizace areálu ZŠ – hřiště s umělým 
povrchem“.  Zastupitelé odsouhlasili zaplacené faktury za říjen a prosinec 2014. 
 
PRO 11      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
5. Rozpis rozpočtu na rok 2015 
Dne 15.12.2014 byl na zasedání ZMO schválen rozpočet na rok 2015. Pro MČ Komárov byla 
vyčleněna částka 3885,00 tis. Kč. 17.12.2014 byl na ÚMČ Komárov zpracován rozpis 
rozpočtu dle skutečnosti 2014 a plánovaných akcí roku 2015. Tento rozpis je předložen ke 
schválení.  
 
PRO 11      PROTI 0   ZDRŽEL  
 
 



6. Prodej automobilové stříkačky Tatra 148 CAS  
Na předchozím zasedání ZMČ byl schválen záměr prodeje automobilové stříkačky Tatra 148, 
a to z důvodu poskytnutí daru KHZS – automobilová stříkačka LIAZ. Zájemce Obec 
Přešťovice nabídla za automobilovou stříkačku Tatra nejvyšší cenu 170 tis. Kč. 
Zastupitelé kupní smlouvu s obcí Přešťovice schvalují. 
 
PRO 11      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
7. Dohoda o provedení práce – webové stránky MČ Komárov 
Zastupitel R. Dedek každoročně aktualizuje webové stránky MČ Komárov a vkládá 
informace na úřední desku. Starosta navrhl, aby v roce 2015 pokračoval v této činnosti 
formou dohody o provedení práce.  
 
PRO 11      PROTI 0   ZDRŽEL 1 
 
8. Dohoda o ukončení nájmu nebytových prostor – ordinace MUDr. Šárka Běrská 
Z důvodu změny podnikatelského subjektu, a to přechodem z fyzické osoby na právnickou je 
třeba provést administrativní kroky k provedení změny. 1. krokem je uzavření dohody o 
ukončení smlouvy o nájmu nebytových prostor. 
 
PRO 11      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
9. Smlouva o nájmu nebytových prostor – Všeobecný PL Opava-Komárov, s.r.o. 
Smlouva o nájmu nebytových prostor – Všeobecný PL Opava-Komárov, s.r.o., zastoupená 
MUDr. Šárkou Běrskou bude uzavřena od roku 2015. 
Zastupitelé uzavření smlouvy podpořili. 
 
PRO 11      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
10. Žádosti, stížnosti 
V lednu 2015 byla podána žádost o povolení hostování lunaparku v červenci 2015 v době 
posvícení v Komárově panem Pflegerem. 
Zastupitelé žádost schválili. 
 
PRO 11      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
11. Informace, připomínky a podněty 
 
A. Podnět k pokácení topolů mezi RKL a silnicí I/11 
Pan J. Neuwirth zaslal podnět k pokácení topolů mezi RKL a silnicí I/11.  
Důvodem je stáří stromů a z toho vyplývající nebezpečí pro účastníky silničního provozu na 
silnici I/11 v úseku mezi RKL a silnicí. 
Podnět bude postoupen na MMO. 
 
B. Požární preventista 
Na výročním zasedání SDH Komárov byl podán požadavek na zřízení požárního preventisty. 
Zastupitelé se dohodli, že se zjistí bližší informace o náplni a výstupech této funkce. 
 
 
 



C. Investiční akce v MČ Komárov 
Starosta informoval zastupitele o stavu probíhajících investičních akcí v MČ Komárov. 
Výstavba tělocvičny při ZŠ Komárov je projednávána na pracovních schůzkách – nejbližší 
termín je 6.1.2015. SMO výstavbu tělocvičny zařadilo do investičních akcí na rok 2015 a nyní 
probíhá úprava projektu. 
Výstavby cyklostezky na ulici Ostravská se nachází ve fázi  vyřizování stavebního povolení. 
Další investiční akce – rozšíření MŠ Komárov – se nachází ve fázi projektové přípravy a 
zpracování projektu, na něž město Opava uvolnilo finanční prostředky.  
 
D. Poplatek za odpady 
ZMO na svém zasedání schválilo zvýšení poplatku za odpady o 99,- Kč na osobu. 
 
E. Výsadba aleje na ulici Podvihovská 
Na minulých zasedáních ZMČ zastupitelé projednávali výsadbu aleje na ulici Podvihovská 
směrem k lesu po levé straně. Vyjednávání pokračují a v této době  je potvrzen souhlas SUS a 
souhlas odboru majetku je v řízení. V lednu 2015 je připravena na podání žádost o dotaci. 
 
G. Plán investičních akcí a oprav na rok 2015. 
Starosta vyzval zastupitele o předložení návrhu dalších investičních akcí  na rok 2015.  
 
H. Plán kulturních akcí na rok 2015 
Starosta vyzval kulturní výbor o předložení plánu kulturních akcí na rok 2015. 
 
CH. Zimní údržba v MČ Komárov 
Zastupitelé podrobně projednali záležitosti kolem zimní údržby v MČ Komárov. Pro 
zabezpečení zimní údržby bude využit i traktor, který provozují místní hasiči. Je určen 
harmonogram pro zajištění zimní údržby. Dále byl rozšířen rozsah udržovaných ploch. 
 
I. 7. všeobecněškolní ples a maškarní ples pro děti 
Zastupitelé se podrobně zabývali nadcházejícím 7. všeobecněškolním plesem, který se má 
konat 17.1.2015. Informace o nízkém počtu prodaných vstupenek – 4 ks vedla zastupitele 
k zamyšlení, proč rodiče a občané nemají o tento ples zájem, třebaže výtěžek plesu je věnován 
dětem do školy. Starosta byl pověřen situaci projednat s ředitelem ZŠ Komárov. 
Maškarní ples pro děti se bude konat v neděli 18.1.2015 v 15.00 hod. 
  
12. Závěr 
Příští zasedání ZMČ se bude konat 9. února 2015. 
 
 
Zapsala: Ing. Drahomíra Kozárková 
 
Opava-Komárov  8. ledna 2015 
 
Ověřili: 
Ing.Jiří Bittner 
 
Ing.Drahomíra Kozárková 
 
Ing.Lumír Měch -starosta 


